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ZAPISNIK 23. REDNE SEJE 
ŠTUDENTSKEGA ZBORA 

ŠTUDENTSKE ORGANIZACIJE UNIVERZE V LJUBLJANI 
 

ki je bila v četrtek, 14.1. 2016, 

v prostorih Študentskega kampusa, Pivovarniška 6, 1000 Ljubljana. 
 
 
Seja se je pričela ob 19:05. 
 
Prisotnih poslancev: 36 
Prisotnost poslancev je razvidna s prezenčne liste. 
 
Ostali prisotni: Branka Lučič, Tim Nemeček. Matej Lebreht, Ana Pavlič, Urška Škrap, Tilen 
Erjavec, Klemen Mesarec, Klemen Peran, Kristjan Runovc, Petra Krulc, Juš Dobnikar, Martin 
Kovač, Iva Martinčič, Tim Robič, Žan Tell, Arne Zupančič, Rok Petrič, Sebastjan Runovc, 
Matevž Zorič, Rok Liković, Žiga Urankar, Jure Karlin. 
 
23. redno sejo Študentskega zbora je vodil Tilen Gorenšek, predsednik Študentskega zbora 

ŠOU v Ljubljani.  

 
Predlagan je bil naslednji dnevni red:  

1. Potrditev zapisnika 22. redne seje; 
2. Dvomesečna in štirimesečna poročila ŠOU v Ljubljani; 
3. Namenitev sredstev Fundaciji Študentski tolar; 
4. Razno. 

 

Navzoče je najprej nagovoril in lepo pozdravil predsednik Študentskega zbora ŠOU v Ljubljani, 

Tilen Gorenšek. Povedal je, da prihaja do spremembe na dnevnem redu, saj se dodaja še 

dodatna točka – Poslanske pobude in vprašanja, ker je prišlo do administrativne napake. 

 

Nov predlagan je bil naslednji dnevni red:  

1. Potrditev zapisnika 22. redne seje; 
2. Dvomesečna in štirimesečna poročila ŠOU v Ljubljani; 
3. Namenitev sredstev Fundaciji Študentski tolar; 
4. Poslanske pobude in vprašanja; 
5. Razno. 
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Ad 1. 

 

 Potrditev zapisnika 22. redne seje; 
 

Poslanci so prejeli zapisnik 22. redne seje.  

Ker pripomb ni bilo, je predsedujoči ugotovil, da je zapisnik 22. redne seje potrjen. 

Ad 2.  

 

 Dvomesečna in štirimesečna poročila ŠOU v Ljubljani; 
 

Predsedujoči je besedo predal Roku Likoviću.  

/Rok LIKOVIĆ/ Povedal je, da so v novembru in decembru pripravljali proračun za leto 2016, 

zaključevali pa so tudi selitev prostorov. Pripravili so projekt HIV AIDS preventiva, za katerega 

so namenili 4,500 tisoč evrov (3,500 evrov za nabavo kondomov ter ostalo za natisk ovitkov). 

Naslednji je besedo dobil Klemen Mesarec, Resor za socialo in zdravstvo. 

/Klemen MESAREC/ Povedal je, da so se v zadnjih dveh mesecih ukvarjali z Dobrodelnim 

tednom ter vključili so se v kampanjo za referendum o ZZDR. Kampanja je potekala z manjšimi 

finančnimi vložki, pripravili so video, veliko časa pa jim je vzelo odgovarjanje na nasprotujoče 

komentarje. Ukvarjali  pa so se tudi s spremembo zakona o štipendiranju, potekajo pa še 

pogajanja glede Zoisovih štipendij.  

Naslednja je besedo dobila Ana Belčič, Resor za študijsko problematiko. 

/Ana BELČIČ/ Povedala je, da so pomagali pri pripravi mednarodne konference ŠOS, 

organizirali so okroglo mizo o odprtem dostopu do znanosti, ki je tudi posneta in prosto 

dostopna na Youtube. Organizirali so še okroglo mizo »inovacija in aplikacija«. Nadaljevali pa 

so s projektom Študij pred študijem, pripravljajo pa nagradno igro, da bi čim bolje komunicirali 

spletno stran s študijsko literaturo. 

Naslednji je besedo dobil Rok Petrič, Resor za obštudijske dejavnosti. 

/Rok PETRIČ/ Povedal je, da so v preteklih mesecih izvedli ekskurzije v Beograd, v Novi Sad. 

Naslednji je besedo dobil Juš Dobnikar, Resor za mednarodno sodelovanje. 

/Juš DOBNIKAR/ Povedal je, da so v preteklem obdobju organizirali Social Erasmus week (v 

okviru tega projekta so izvedli tudi svoje, kot so predavanje o beguncih, pomoč starejšim 

občanom,…), vožnjo z ladjico po Ljubljanici ob prižigu prazničnih lučk, ESN Ljubljana pub 

crawl, izlet v Sarajevo ter novoletne zabave.  
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Naslednji je besedo dobil Matej Lebreht, Resor za komuniciranje in razvoj. 

/Matej LEBREHT/ Povedal je, da so nadaljevali s stalnimi dejavnostmi resorja, pdgovarjali so 

na novinarska vprašanja, dosegali so rast števila všečkov na Facebooku. Dobivali so zahvale 

in spodbude s strani študentov. Zbirali so ideje za podcast 420sekund in pripravili božično 

zabavo. 

Naslednji je besedo dobil Tim Robič, Resor za ŠOVZ. 

/Tim ROBIČ/ Povedal je, da so preteklem obdobju imeli povečan obseg dela, ker se je bližal 

konec koledarskega leta. Imeli so težave pri prenašanju programa na nov strežnik. 

Predsednike ŠOVZ-jev je pozval, da predajo dokumentacijo. 

Naslednji je besedo dobil Sebastjan Runovc, STIKS. 

/Sebastjan RUNOVC/ Povedal je, da se je končal razpis za porabo prostorov na Študentskem 

kampusu, imeli so veliko prijav društev. Imeli pa so veliko administrativnega dela. 

Naslednja je besedo dobila Petra Krulc, Študentska prehrana. 

/Petra KRULC/ Povedala je, da so v sodelovanju z Inštitutom za javno zdravje izvedli 

izobraževanje o smernicah zdrave prehrane in zdravem načinu prehranjevanja za komisijo za 

prehrano in inšpektorje. Decembra so usklajevali nove pogodbe s petdesetimi novimi gostinci. 

Naslednji je besedo dobil Klemen Peran, DSL. 

/Klemen PERAN/ Povedal je, da so pri DSL-ju uspešno začeli leto. Spremenil se je zakon za 

deficitarne poklice in bodo podeljene štipendije po razpisu. Uspešno so se vključevali v debate 

glede sprejema novega zakona. Začeli so z organizacijo dijaške nacionalne konference, ki bo 

v Ljubljani. Začeli so se povezovati tudi z drugimi akterji v izobraževanju, s šolo za ravnatelje 

in Pedagoškim inštitutom.  

Naslednja je besedo dobila Urška Škrap, CDI. 

/Urška ŠKRAP/ Povedala je, da so izvedli štiri projekte. Izvedli so projekte Golaž za 

brezdomce, Izdelovanje voščilnic, Čaj za prijatelja in Božiček na domu za ostarele. Vsi projekti 

so bili zelo uspešni.  

Naslednja je besedo dobila Ana Pavlič, Tribuna. 

/Ana PAVLIČ/ Povedala je, da so nadaljevali z objavljanjem komentarjev. Začeli so z novim 

razdelkom na spletni strani, ki so ga poimenovali Stripanje.  

Naslednji je besedo dobil Jure Karlin, KISS. 

/Jure KARLIN/ Povedal je, da so pomagali pri naročanju materiala, razobesli so plakate. 

Pomagali so pri oblikovanju in se preselili na Kampus. 

Naslednji je besedo dobil Žiga Urankar, Razsodišče ŠOU v Ljubljani. 

/Žiga URANKAR/ Povedal je, da so se v preteklem obdobju niso imeli pripad zadev, imeli so 

tri seje razsodišča. Razpisal je več nadomestnih volitev ter so zamenjali tri člane razsodišča. 

Naslednji je besedo dobil Žan Tell, Tožilstvo ŠOU v Ljubljani. 

/Žan TELL/ Povedal je, da so imeli štiri redne seje, zapustila jih je ena tožilka za katero so že 

dobili nadomestitev. Preselili so se na Kampus. Dobili so pet zahtev za uvedbo postopka s 

strani Jureta Novaka, odločeno je bilo o dveh zadevah, na tri še čakajo. Udeležili so se tudi 



 

Zapisnik  23. redne seje ŠZ ŠOU v Ljubljani 

sekundarnega štetja pri Volilni komisiji. Vložili 14 zahtev za nadzor Tožilstva, opravili štiri 

delovne sestanke in šest neformalnih. Niso ugotovili nobenega suma za kršitev aktov ŠOU. 

Naslednja je besedo dobila Branka Lučić, Volilna komisija. 

/Branka LUČIĆ/ Povedala je, da tri odloke o prenehanju mandata študentskemu poslancu na 

FF, PF in FS. Začeli so s pripravo na nadomestne volitve. V novembru so imeli tri redne seje 

v zvezi z volitvami. V decembru so potekale nadomestne volitve za poslance. V mesecu 

januarju so potekale nadomestne volitve na FF.  

Predsedujoči je odprl splošno razpravo, ker prijav k besedi ni bilo je razpravo zaprl in prešel 

na glasovanje. 

 

Sklep: Študentski zbor ŠOU v Ljubljani se seznanja z dvomesečnimi poročili (november, 

december) in štirimesečnimi poročili ( september, oktober, november, december) 

resorjev, stanih dejavnosti in nadzornih organov ŠOU v Ljubljani.  

Rezultati glasovanja: 

ZA: 36 

PROTI: 0 

VZDRŽANI: 0 

Predsedujoči je ugotovil, da je bil sklep soglasno sprejet. 

 

 

Ad 3.  

 Namenitev sredstev Fundaciji Študentski tolar; 
 

Predsedujoči je povedal, da so glede tega razpravljali na 22. redni seji, ko so sprejemali 

proračun, ko je Jure Novak predložil predlog in so potem prišli do alternative, da na prvi seji 

januarja sprejmejo sklep s katerim prenašajo vsa sredstva, ki bodo ob izteku koledarskega 

leta ostala na postavki Sejnine študentskega zbora na Fundacijo Študentski tolar. Povedal je, 

da je sklep uskladil s FRS in pravno službo. 

Sklep: Študentski zbor ŠOU v Ljubljani soglaša in pristojnim službam nalaga, da se sredstva, 

ki ob koncu koledarskega leta 2016, po izvedenih vseh sejah Študentskega zbora, ostanejo 

na stroškovnem mestu »Sejnine Študentskega zbora« (SM 050 110) namenijo Fundaciji 

Študentski tolar, ustanovi ŠOU v Ljubljani, Vojkova 63, Ljubljana. 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

K besedi se je prijavila Maja Hercog. 

/Maja HERCOG/ Zanimalo jo je koliko je teh sredstev. 

Predsedujoči je povedal, da po proračunu in odvisno o tega koliko sej zbora bo in koliko sej 

delovnih teles. Dodal je, da to gre za leto 2016, za 2015 pa bi morali prej že sprejeti. 

K besedi se je prijavil Jure Novak. 
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/Jure NOVAK/ Zanimalo ga je koliko je bilo teh sredstev v letu 2015 ter če obstaja možnost, 

da ta sredstva prenesejo že v letu 2016. 

Predsedujoči je povedal, da ne ve, ker še nimajo končnega finančnega poročila ter da mu ne 

zna povedat, če bi lahko že od leta 2015 prenesli, ker ne ve če lahko računovodsko gre 

skozi, saj ne ve, če lahko fundacija koristi sredstva iz prejšnjega koledarskega leta za razpise 

v tem letu. 

 

 

Ker drugih prijav k besedi ni bilo, je predsedujoči zaprl razpravo in prešel na glasovanje. 

Sklep: Študentski zbor ŠOU v Ljubljani soglaša in pristojnim službam nalaga, da se 

sredstva, ki ob koncu koledarskega leta 2016, po izvedenih vseh sejah Študentskega 

zbora, ostanejo na stroškovnem mestu »Sejnine Študentskega zbora« (SM 050 110) 

namenijo Fundaciji Študentski tolar, ustanovi ŠOU v Ljubljani, Vojkova 63, Ljubljana. 

Glasovanje je potekalo javno poimensko (rezultati so razvidni iz priloge) 

Rezultati glasovanja: 

ZA: 36 

PROTI: 0 

VZDRŽANI: 0 

Predsedujoči je ugotovil, da je sklep soglasno sprejet. 

 

Ad 4. 

 

 Poslanske pobude in vprašanja; 
 
Predsedujoči je povedal, da ni bilo poslanskih pobud ali vprašanj. 
 

 

Ad 5. 
 

 Razno. 
 

K besedi se je prijavil Aljaž Zupančič, ki je besedo predal Juretu Novaku. 

/Jure NOVAK/ Povedal je, da bi želel predstaviti, kljub temu, da ni prejel obljubljenih deset 

glasov. 

Podal je proceduralni sklep. 

Predsedujoči je povedal, da je dobil dva proceduralna sklepa. In povedal, da bodo najprej 

glasovali o proceduralnem sklepu Jureta Novaka. 
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Sklep: Poslanec Jure Novak lahko pod točko »razno« predstavi problematiko 

neimenovanja revizorja in nenamenske porabe sredstev ŠOU v Ljubljani. Besedo ima 

lahko največ 20 minut. 

Rezultati glasovanja: 

ZA: 6 

PROTI: 16 

VZDRŽANI: 13 

Predsedujoči je ugotovil, da proceduralni sklep ni bil sprejet. 

Nato je predsedujoči prešel na glasovanje o drugem proceduralnem sklepu, ki ga je vložil Matic 

Markovič. 

Sklep: Ker točka »razno« ni namenjena sprejemanju sklepov in splošni razpravi se 

razprava prekine in točka dnevnega reda se zaključi. 

Rezultati glasovanja: 

ZA: 17 

PROTI: 5 

VZDRŽANI: 13 

Predsedujoči je ugotovil, da je bil proceduralni sklep sprejet. 

 

Predsedujoči za zaključil sejo. 

 

Seja je bila zaključena ob 19:38. 

 

Ljubljana, 14.1.2016. 

 

 

 

 
Zapisnik zapisala: 

 
Tajnica Študentskega zbora 

ŠOU v Ljubljani 
Kaja Fikfak 

Zapisnik potrjuje: 
 

Predsednik Študentskega zbora 
ŠOU v Ljubljani 
Tilen Gorenšek 

 

 
 

 



 

Zapisnik  23. redne seje ŠZ ŠOU v Ljubljani 

 

 

 



 

Zapisnik  23. redne seje ŠZ ŠOU v Ljubljani 

 

 

 



 

Zapisnik  23. redne seje ŠZ ŠOU v Ljubljani 

 

 

 

 

 


